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-------- Original Message -------- 
Subject: [fs-sekretariat] ber om kommentarer vedr prioritering av sak om elektronisk faktura 
Date: Fri, 22 Nov 2013 19:01:33 +0100 
From: Agnethe Sidselrud <agnethe.sidselrud@usit.uio.no> 
Reply-To: fs-sekretariat@usit.uio.no,Agnethe Sidselrud <agnethe.sidselrud@usit.uio.no> 
Organization: UiO 
To: fs-planlegging@usit.uio.no 
CC: fs-sekretariat@usit.uio.no <fs-sekretariat@usit.uio.no>,  Geir Magne Vangen 
<g.m.vangen@usit.uio.no> 
 
Til Planleggingsgruppen 
 
FS-sekretariatet har behov for å hente innspill fra Planleggingsgruppen  
vedr prioritering av vedlagte sak vedr elektronisk faktura. 
 
Elektronisk faktura har vært et av utviklingssakene gjennom flere år, 
men har ikke vært prioritert hittil. Dersom den skal løses før 1.1.2014,  
trenger vi en avklaring med dere. 
 
Vi ber om at dere sender innspill og kommentarer til  
fs-sekretariat@usit.uio.no innen torsdag 28.11. 
 
Beste hilsen 
Agnethe 
Nestleder 
Samarbeidstiltaket FS 
 

 

 

Fra Hans J. Berntsen, HiT: 
 

Det er vanskelig å ta stilling til denne saken når vi ikke kjenner noe til omfanget av tid til 
utvikling. 
Er det 2 dager er det uproblematisk. Er det 2 uker er det vanskeligere å prioritere. 
 
Elektronisk faktura er nok funksjonalitet som FS snart bør støtte. Det bør kanskje sees i 
sammenheng med en gjennomgang av hele økonomimodulen. 
Det er nye utfordringer når en også skal støtte private institusjoner. 
 
Etter det jeg kan se, har NITH to andre muligheter. 
1 De kan generere elektronisk faktura fra sitt økonomisystem dersom det støttes. 
2 De kan bruke en fakturaportal hos en leverandør 
 
FS er i følge det statlige økonomiregelverket et forsystem til økonomissystemet. 
Agresso støtter elektronisk faktura. For institusjoner som drifter Agresso via Uninett er det 
en løsning som kan brukes. 
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Fakturering via FS går vel i all hovedsak til enkeltpersoner. Samlefakturaer til kunder som 
Oslo kommune, kan genereres i Agresso. 
 

Staten kan kreve elektronisk faktura fra sine leverandører. Da bør vel statens kunder også 
forvente det samme. 
http://www.difi.no/anskaffelser/elektronisk-faktura 
 
Konklusjon 
Det er svært vanskelig å komme med noen råd uten at en vet noe om omfanget, men jeg 
antar at det er så pass omfattende at det er lite realistisk at en klarer å realisere det innen 
1.1.2014. 
 
Hilsen Hans Jacob 
 

 
Fra Sven Erik Sivertsen, NTNU 
 

Jeg kan ikke se at dette er så aktuelt for oss på så kort sikt.  Etter- og videreutdanning 
generer 'faktura' i FS, men dette eksporteres via egenutviklet uttrekk til lokalt 
økonomisystem, ikke institusjonen sitt. Fakturering skjer derfra. Reskontro i Fs oppdateres 
ikke.   
 
Dette bør kanskje tas opp i EVU-gruppemøte 03.12? 
 
Mvh 
Sven Erik Sivertsen 
NTNU 
 
 

Fra Inger Setnes, HiOA 
 

Det samme gjelder som for HiOA - vi ønsker også etter hvert å tilby etter hvert, men støtter 
Hans Jocobs vurderinger. 
 

 
Lena Finseth, UiO 
 

Vi bruker økonomisystemet Basware til dette, og er fornøyd med det, så er UiO enig med 
HiTs kommentarer. 
 

 
Fra Tor Erga, UiS 
 

Ved UiS ser vi også behov for å kunne tilby elektronisk faktura, men støtter også Hans Jacob 
sin vurdering. 
 

 
 
 

http://www.difi.no/anskaffelser/elektronisk-faktura
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Fra Sven Petter Myhr Næss, NMH 
 

Jeg støtter for så vidt ønsket til NITH. Jeg mener at en løsning for e-faktura bør tvinge seg 
frem med tanke på hvordan betalinger generelt foregår nå for tiden. Nå har jeg ikke sett noe 
om utviklingsressursene som kreves, men jeg har ingen betenkeligheter med å støtte opp 
ønsket. 
 
Derimot tror jeg, som Hans Jacob, at det ikke er realistisk å få dette plass innen 1.1.2014 - 
uansett omfang. Bedre at dette kommer på arbeidslisten for neste år, dersom det er 
ressurser til overs, eller 2015. 
 
 

UiA, UiT,  UiB slutter seg til vurderingene fra Høgskolen i Telemark. 
 


